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Van:
Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 12:49
Aan:
Onderwerp: Re: Meenemen uit Commissiedebat richting provincie

Goedemorgen weergave , hartelijk dank  
 
Outlook voor Android downloaden 

From:  
Sent: Friday, February 18, 2022 12:46:29 PM 
To:  
Subject: FW: Meenemen uit Commissiedebat richting provincie  
  
 

Van:  
Verzonden: vrijdag 18 februari 2022 07:56 
Aan:  
CC:  
Onderwerp: Meenemen uit Commissiedebat richting provincie  
  
Hoi , 
 
Ik heb een poging gedaan om op een rijtje te zetten welke punten uit de vergadering van gisterenavond je 
mee kunt/moet nemen naar : 

1. Breed gedragen wens in de Raad om 'completer, beter en vaker' te meten: 

 Meer meetpunten toevoegen en officieel meenemen van de resultaten van het meetpunt op de 
Bosweg 

 Meer stoffen meten 
 Inzicht in dagelijkse fluctuaties en 'slechte dagen' 

2. De Raad wil inzicht in alle uitstoot vanaf het terrein 

 Inzicht in andere bedrijven dan Tata op het terrein 
 Inzicht in emissies door incidenten (honderden per jaar!) 
 Inzicht in diffuse bronnen  

3. De Raad heeft zorgen of OD NZKG goed geëquipeerd is 

 Is handhaving van bijvoorbeeld kolenschepen lastig vanwege capaciteitsgebrek? 
 Is er voldoende deskundigheid aanwezig (was zorg van inspreker) 

4. Er zijn zorgen over de waarde van de Roadmap als reductiepercentages gebaseerd zijn op 
emissieregistratie 

 Tata houden aan percentages reductie op basis van feitelijke emissies 
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 De Raad wil duidelijkheid over de gezondheidseffecten 

5. De Raad wil een duidelijke deadline (graag vóór 2030!) voor het sluiten van de kooksoven 

 Kooks (groen geproduceerd) kunnen ook geimporteerd worden, die optie moet p tafel en 
uitgezocht 

Kun jij hiermee uit de voeten? 
 
Gr.  




